
Stránka 1 z 9 

 

 

Zápis ze zasedání parlamentu 
09.03.2015, 19:00 
Bubenečská kolej 

Zápis provedl: Ondřej Hába 
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 Silicon Hill Jakub Brož 

 Pod-O-Lee Karel Jakubů 

 Buben Veronika Huvarová 

 Masařka Petr Pražák 

 Sincoolka Jakub Tauchman 
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Začátek zasedání v 19:10 

Prezident Michal Halenka vítá všechny delegáty a hosty na prvním zasedání 
parlamentu, které vede poprvé z pozice prezidenta SU, a zahajuje schůzi. 
Počet osob s hlasovacím právem: 15. 

1 Schválení programu schůze 

Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl 
poslán v konferenci parlamentu. Navrhuje pro schválení upravené znění 
programu, kdy je na žádost Veroniky Huvarové navíc přidán bod „Ekonomická 
činnost klubu Buben – MayDej“. 

Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání 
v upraveném znění.“ 

OHP: 15; 14:0:1 → Schváleno 

2 Schválení zápisů 

K zápisu poslanému do konference parlamentu nebyly od delegátů vzneseny 
žádné připomínky. 

Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 
13.01.2015 ve znění zaslaném do konference 09.02.2015.“ 

OHP: 15; 11:0:4 → Schváleno 

3 Informace z klubů SU 

Silicon Hill – proběhl úspěšně InstallFest, Jakub Brož děkuje všem, co přišli, 
zejména z jiných klubů; 

EFDRIVE – proběhla první velká schůzka organizátorů k seznamováku Fakulty 
dopravní s názvem UZEL 2015; 

Masařka – pokračuje vylepování nového informačního systému v budově 
Masarykovy koleje; 

STOH – byla zahájena další semestrální herní liga, rozpis je na klubovém 
webu, kluby si půjčují od STOHu často hry na své akce; 

ISC – byla zahájena výuka jazyků formou kurzů pro všechny zájemce z řad 
studentů, byl zahájen program prezentace zemí od výměnných studentů; 

BEST – proběhly Cultural exchange a propagace kurzů klubu na Fakultě 
stavební; 

Křesťanský klub – nic; 
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Orlík – zástupkyně klubu dorazila na parlament, klub se probouzí, nové 
představenstvo se snaží o rozvoj klubu po předání od starého vedení, byla 
malá party na zahájení semestru; 

Pod-O-Lee – proběhla obměna klubového PR, byly schváleny odpustky a byly 
provedeny důležité úpravy systému DUSPS, byl vyřešen nájem místností pro 
Pod-O-Lab, pokračuje rozšiřování wi-fi sítě: do prázdnin je cíl pokrytí 2/3 
koleje, rozjíždí se příprava MEZI BLOKů a Pod-O-Daye; 

Sincoolka – proběhlo vyhlášení voleb (budou zhruba za 2 týdny po zasedání 
parlamentu), byla dokončena wi-fi síť a pokračují přípravy festivalu MayDej; 

BION – proběhl ples BIONu a Fakulty biomedicinského inženýrství (FBMI), 
byla na něm malá účast lidí z parlamentu, spouští se ve spolupráci 
s Tomášem Kukrálem systém KrIStin, který je úspěšně rozvíjen v klubu 
Buben;  

ESC – existuje již seznam přednášek na celý letní semestr AR 2014/2015, 
10. března je přednáška o Lehkých obvodových pláštích a všichni jsou zváni; 

IAESTE – v dejvickém kampusu proběhl veletrh iKariéra, delegátka 
parlamentu Alena Nevečeřalová byla zvolena hlavní organizátorkou 
seznamováku Fakulty stavební MALTA 2015; 

BUBEN – připravuje se festival MayDej, pracuje se na novém kartovém 
systému (vstup do koleje a studovny), brzy budou vyhlášeny doplňovací 
volby do klubového představenstva, proběhla exkurze do stanic metra 
s architektem Petrem Kučerou. 

4 Výjezdní zasedání 

Bod byl předřazen na dřívější projednání z důvodu příchodu význačných 
hostů na zasedání, Lucie Kovářové a Zbyňka Čecha (známého také jako 
Olymp). Oba dva by měli jet na výjezdní zasedání SU, ještě s dvěma 
studentkami psychologie, jako lektoři. 

Lucie je psycholožka z Olomouce, která stála u založení České asociace 
studentů psychologie. Zbyněk je bývalý předseda klubu Silicon Hill, byl 
aktivním v SU v letech 2001 až 2006. Už v minulosti oba dva společně jezdili 
na výjezdní zasedání SU i jejích klubů.  

Výjezdní zasedání proběhne v Temešváru u Písku v posledním víkendu 
v březnu 2015. Téma zasedání bude „Předávání zkušeností a kompetencí 
mezi kluby i lidmi“. 

Lucie Kovářová: Doporučuje vybírat poplatek od všech účastníků, kteří si jej 
hradí přímo sami za sebe. Tím by tam měli jet jen lidé se zájmem a chtějí se 
aktivně podílet. Jako vhodnou částku navrhuje 400 Kč.  

Michal Halenka: Navrhuje vybírat 200 Kč, příspěvky jdou na rozpočet 
zasedání. 

Lucie Kovářová: Dává nový návrh jako kompromis 300 Kč.  
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Petr Šatra: Považuje za vhodné vybírat 300 Kč, podobně jako v ISC za 
víkendovou akci. 

Jakub Brož: Považuje za vhodné až 1000 Kč za osobu. 

Michal Halenka: Cena za lektory bude 10 000 Kč dohromady za všechny, plus 
náklady na spotřební materiál. Další informace, včetně konečné výše 
příspěvku, budou rozeslány do konference parlamentu. 

5 AS ČVUT 

Stanislav Jeřábek informuje o zásadním dění z posledního zasedání AS ČVUT. 
Děkuje aktivním členům SU za účast na tomto zasedání. Informace: 

Byla schválena změna mimonormativu pro ČVUT (financování rektorátu 
a jeho složek fakultami), proběhla o tom velká diskuse. 

Byl schválen organizační řád SÚZ a scénář ubytování pro nový akademický 
rok 2015/2016.  

Bude se prodávat Střešovická sauna, starý nevyužitý objekt na pozemku 
blízko střešovické vozovny tramvají. Údajně je možné prodat tuto plochu 
o  rozměrech zhruba 10 000 m2 až za 100 mil. Kč. Jedná se o pozemky 
p. č. 532/2 a 532/3 v k. ú. Veleslavín a pozemky p. č. 2101 a 2102/2 v k. ú. 
Střešovice. Nemovitost bude exkluzivně nabízet jen jedna realitní kancelář. 

Pokračují plány na postavení Dejvice center na proluce u metra Dejvická na 
Vítězném náměstí. Pravděpodobně VIC a CESNET nepůjdou do tohoto centra, 
ale půjdou do objektu halových laboratoří za Fakultami strojní 
a elektrotechnickou. Je žádoucí tam mít zhruba 17 600 m2 ploch pro ČVUT. 
Záleží to na jednání s VŠCHT a developerem. Do centra má být umístěna 
výhledově celá Fakulta dopravní, velká posluchárna pro 700 lidí a různé další 
prostory pro reprezentaci ČVUT a setkávání. 

Byl schválen organizační řád ÚTVS a doktorský program Historie techniky na 
MÚVS.  

Byla sjednána dohoda o přerozdělování výsledků zaměstnanců mezi fakultami 
a ústavy a rovněž přerozdělování úvazků zaměstnanců. Bylo to odsouhlaseno 
již předtím všemi děkany a vedoucími samostatných ústavů.  

Abonentní program v parkovacím domě v Nové budově ČVUT bude i nadále 
za 250 Kč/měsíčně, ale jen v době 6 až 22h. Pro celodenní stání bude celý 
měsíc stát nově 1800 Kč/měsíčně. Je to opatření proti dlouhodobě 
odstaveným vozům, které snižují kapacitu tohoto krytého parkoviště. 

Přichází Klára Škodová (19:53). 

Výstavba CIIRC v objektu Technické menzy se zdržela o 3 měsíce, protože 
byly nalezeny kabely, o kterých údajně ani Pražská energetika neměla tušení. 
Jelikož však výstavba neprobíhá díky evropským dotacím, nemělo by to 
znamenat pro ČVUT výraznou újmu (v opačném případě potíže 
s prodloužením mohou znamenat odnětí financí). 
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Chystá se nový Studijní a zkušební řád pro všechny studenty ČVUT. Mezi 
nejvíce řešenými body jsou (s uvedením článků z návrhu): 
1) 7/5: možnost zavedení povinných přednášek, 
2) 9/4+10/6: zavedení elektronického indexu, 
3) 10/5: snížení počtu opravných termínů na druhý zápis předmětu, 
4) 10/9: změna u komisionálního přezkoušení,  
5) 14/4: do počtu kreditů na postup do dalšího semestru se nezapočítávají 
předměty z jiných oborů, 
6) 19/2: snížení průměru pro červený diplom v Mgr. studiu na 1,3 a zrušení 
tzv. "fialového diplomu". 
 
V úterý 17.03.2015 bude diskuse k těmto změnám s prorektorem pro studijní 
záležitosti Jettmarem. Bude to na Fakultě stavební v učebně D 1122 od 
17 hodin. Všichni jsou zváni a nejlépe vybaveni řadou argumentů. Je zájem 
šířit návrh i pozvánku na diskusi co nejvíce v rámci celé akademické obce 
ČVUT. 

Stanislav Jeřábek potvrzuje informaci Oldřicha Štumbauera, že celou 
univerzitou se šíří fámy, že většina změn vzešla jako požadavek od 
samotných studentů. Následně podotýká, že nic takového od studentské 
komory AS ČVUT nevzešlo. Dále vyzývá studenty k podpoře na zasedání AS 
ČVUT, které se uskuteční 25.03.2015 a bude se návrhem řádu zabývat. 

Michal Halenka vyhlašuje 5minutovou přestávku (20:05). 

6 Výroční zprávy 

Michal Halenka postupně vyzývá jednotlivé delegáty a zástupce klubů 
k prezentaci jejich výročních zpráv. Všech se táže na největší úspěch 
a neúspěch v minulém roce 2014. Pokud je nedodali včas, ptá se následně na 
důvod nedodání. Kdo ji nezaslal ani do zasedání, nechť tak učiní co nejdříve 
do konference parlamentu a objasní pozdní dodání. 

Souhrn sdělení z prezentací výročních zpráv: 

Masařka – Jediný výraznější zaznamenaný problém byl s afterparty po 
Majálesu, kdy se tam shromáždilo příliš mnoho lidí a následně tam vznikl 
problém s rušením nočního klidu. Začalo vylepování orientačního systému, 
zvaného též lidmi jako „dezorientační“, pro nepovedený přechod ze starého 
značení. Nejvíce se rekonstrukce místností, např. tři nově vybavené patrové 
kuchyňky. Nejvíce se nepovedl MayDej, kde selhala jeho propagace. 

STOH – Nejvíce se daří aktivita členů a spolupráce s dalšími subjekty. Nejvíce 
se nedaří Retrohraní, lidi na něj nechodí. Dobrá je prezentace klubu na 
seznamovacích MALTA a UZEL. 

ESC – Klub v minulém roce vznikl a má nyní 6 členů. Je zájem nabírat nové 
členy, zejména z prvního ročníku. Nejhorší byly pokusy existovat bez 
spolupráce s vedením fakulty. To nejlepší bylo, že je vysoká účast na 
pořádaných přednáškách a že zmíněná spolupráce byla nakonec úspěšně 
dořešena. 
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Sincoolka – Nejvíce se povedla výměna kabeláže počítačové sítě. Nejhorší je, 
že se nerozšířila wi-fi síť podle plánu, ale ve výsledku jen na 80 %. Kolej 
dostala 3. pračku a zásobníky mýdla. 

Buben – To nejlepší je stále rozvíjený systém KrIStin a zavedení kamerového 
systému. Tím nejhorším byly výstavba grillcentra a MayDej. Podařilo se získat 
místnost pro zasedačku a téměř vyhubit rusy domácí v prostorách koleje. 

Silicon Hill – Nejlepší bylo zlepšení komunikace v klubu i vůči SU. Nejhorší 
byla neschopnost sdílet informace a dostat se ke spolehlivým informacím 
v souvislosti s novými klubovými funkcionáři. Klub se potýká s vysokým 
úbytkem členů. 

BION – Nejlepší je udržení skvělého vztahu s FBMI. Největším problémem je 
neaktivita členů a spolehlivost sítě. Byla opravena posilovna a zřízena 
kolárna. Vydařil se kladenský Majáles. 

tech@SU (prezentuje Jakub Tauchman) – Nejlepší byla akce TECHnokrati. 
Nejhorší je nízká četnost scházení členů klubu. Klub měl 6,5 aktivních členů. 

EFDRIVE – Tím nejlepším byla Noc na fakultě (a snad seznamovák UZEL 
2014). Nejhorším bylo získání dvou grantů z Fondu studentských projektů 
a následné neuskutečnění akcí, na něž byly získány. Daří se pořádání akcí 
společně se studentskou komorou AS ČVUT FD. 

KK – Proběhlo zvolení místopředsedy, kterého klub delší dobu postrádal. 
Nejhorším je malé množství aktivních členů (aktivní lidé v komunitě nejsou 
často členy klubu). Nejlepší je, že na akce klubu lidi chodí. 

Michal Halenka vyhlašuje 10minutovou přestávku (21:03). 

7 Informace PR SU 

Klára Škodová zaujímá místo delegáta za klub Silicon Hill místo 
Jakuba Brože (21:13). 

Členové nové Centrály SU zodpovědní za PR a projekty Marie Hoťková 
a Oldřich Štumbauer informují o připravovaných akcích, na kterých se SU 
podílí. 

Marie Hoťková: Začínají přípravy na Majáles. Na Strahově v klubu 007 
proběhla úspěšně volba Miss a krále Majálesu za ČVUT. Králem je Michal 
Mates a miss Tereza Křižánková, oba z Fakulty stavební. Prosí zástupce 
fakultních a externích klubů, aby jí dodali kontakt na lidi z fakult, kteří jsou 
schopni zajistit nějakou prezentaci v zóně ČVUT na Majálesu. 

Marie Dvořáková: Bude s centrálou SU král spolupracovat? Údajně se nechal 
slyšet, že zvolením pro něj vše skončilo. 
Marie Hoťková: Bude muset spolupracovat, nic jiného už mu ani nezbude. 

Oldřich Štumbauer: Studentský ples bude 20. března 2015 v Masarykově 
koleji. Už jsou všude rozvěšeny plakáty, lístky jsou v prodeji a je rovněž 
domluvená velká výzdoba. Podílíme se dále na propagaci nového projektu 
UNICUP. To je jako známá Hokejová bitva, ale ve fotbale. Turnaj se uskuteční 
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14. dubna 2015 na stadionu Bohemians v Ďolíčku. Dostali jsme 10 plakátů na 
propagaci na celém ČVUT a máme teď nalákat 1000 diváků. Lístky se začnou 
prodávat velmi brzy. 

Petr Pražák: Budou nějaké volné lístky na ples pro kluby? 
Oldřich Štumbauer: Je to zatím v řešení, čekejte na informace v konferenci 
parlamentu. 

8 Ekonomická činnost klubu Buben – MayDej 

Předsedkyně klubu Buben Veronika Huvarová žádá delegáty o schválení 
ekonomické činnosti pro festival Maydej. Ceník obsahuje částky za startovné 
a žetony. Následují dotazy delegátů: 

Michal Halenka: Na co lze použít žetony uvedené v ceníku? 
Veronika Huvarová: Žetony bude možné směnit za nápoje a občerstvení 
(1 žeton=pivo/limonáda, 2 žetony=jídlo). 

Stanislav Jeřábek: Proč se předpokládá výtěžek z žetonů na jídlo poloviční 
oproti tomu, kolik na něj bude náklad? 
Veronika Huvarová: Do nákladu je nutno započítat i náležitosti jako chléb, 
kelímky, hořčice, které tam nejsou přímo uvedeny, jinak je to dotované. 

Petr Hnyk: Na co půjdou peníze uvedené jako náklad na propagaci? 
Veronika Huvarová: Půjde to na trika, plakáty, placky a nově i visačky na kliky 
dveří pokojů v rámci dejvických kolejí. 

Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost 
MayDej 2015 ve znění zaslaném v emailové konferenci.“ 

OHP: 15; 13:0:2 → Schváleno 

9 Různé 

Petr Hnyk nabízí pro propagaci všem klubům promítání videí nebo fotografií 
na plasmové obrazovce umístěné u vstupu do budovy Fakulty dopravní 
v budově v Horské ulici. 

Karel Jakubů: Jak se vyvíjí Studentské konference? 
Oldřicha Štumbauer: Přípravy pokračují, konference bude, termín není zatím 
stanoven. 

Tomáš Kouřim, který se podílel dříve na organizaci Majálesu a podílí se i nyní, 
pléduje pro to, aby na každý úkol či projekt byli ve vedení vždy účastni tři 
lidé. První, co dělal hlavního organizátora v loňském roce, druhý jako hlavní 
pro letošní rok a třetí, co převezme hlavní úlohu v roce příštím. Přišel, jelikož 
to měl velkou potřebu to všem říct. 

Václava Sedlmajerová: Máme tu v SU velký rest: finanční odvody klubů. 
Centrála pak nemá peníze na placení provozních nákladů. Pošlete prosím 
odvody. 
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Marie Hoťková prosí o poslání kontaktu na kontaktní osobu pro PR z každého 
klubu SU. 

Vojtěch Malý: Kdo je odpovědný za řešení Průvodce prváka? 
Alena Nevečeřalová: Průvodce prváka je projekt IAESTE. 

Michal Halenka navrhuje přeložit zasedání příštího parlamentu kvůli kolizi 
s UNICUPem. Aklamací bylo následně schváleno přesunutí zasedání o den 
dřív, na pondělí 13. dubna 2015. 

Oldřich Štumbauer zve všechny přítomné na Reprezentační ples Fakulty 
dopravní, který se uskuteční 19. března 2015 v Masarykově koleji. Podílí se 
na něm organizačně členové SKAS FD a EFDRIVE. 

Ondřej Hába byl jmenován Předsedou Rady studentských samospráv (RSS). 
Má zájem se postupně setkávat se zástupci samospráv na všech kolejích. 
Cílem je seznámit se s potížemi a specifiky každé koleje. Už začal 9. března 
2015 setkáním se samosprávou Bubenečské koleje. Sděluje, že brzy pošle do 
konference RSS všechny informace a výzvu k uspořádání schůzek. Stanislav 
Jeřábek jako předseda KSÚZ se rád zúčastní těchto schůzek, pokud bude 
moci. 

Ukončení zasedání ve 21:45 

Prezident Michal Halenka končí zasedání a zve všechny přítomné na 
TPPPPPPP do Hospůdky U Pětníka, záložní plán je Hospoda U Topolů.  
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